
مگر بنا نیست به نظر به فطرت انسانها حتی در ابتدای امر با فرعون هم از سر دلسوزی وارد

شد

شماره پرسش: ۶۹۵۹

تاریخ ارسال پرسش: ۰۶:۰۰:۰۰ ۱۳۹۲/۱۰/۲۲

متن پرسش

سلام علیکم: در یک برزخی میان جلسات تفسیر و اخلاق مانده ام. آخرش باید همهی انسانها را

دوست داشت یا با شارون و بوش و ... بد بود؟ متذکر امر تولی و تبری هستم بین بدست نیاوردن

خدا و آرزوی مرگ منافقین، دومی را انتخاب میکنم. راستی بین شما و مولای عطشانمان چه گذشت

خوش به سعادتان نکند رفتهاید برای تمامشدن این نشئه رخصت بطلبید. اگرچنین است درد یتیم

شدنمان را به که شکایت بریم/ التماس دعا.

متن پاسخ

- باسمه تعالی: سلام علیکم: مگر بنا نیست به نظر به فطرت انسانها حتی در ابتدای امر با فرعون هم

از سر دلسوزی وارد شد، و در هرحال با «بدی» بد بود؟ حال اگر کسی تمام شخصیتش بدی شد،

همینکه با «بدی» بد باشیم با آنها نمیتوانیم بد نباشیم. شاید بحث این دوشنبه (مکارمالأخلاق)

موضوع را کمی روشنتر کرده باشد. بنده در سفر کربلا بحمداالله دعاگوی همهی عزیزان بودم. موفق

باشید


